ZÁPORNÉ PŘEDPONY

K tvorbě záporu u přídavných jmen používáme 6 základních předpon. Z nich jsou nejčastější in-, un-, im-.  U prvních dvou neexistuje žádné pravidlo na jejich používání. Předpona im- se většinou (70%) přidává k přídavným jménům začínajícím na m- a na p-. 
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incorrect
independent
inactive
informal
inexpensive
indirect

	
unfit
unfair
unhealthy
unkind
untrue
untidy
untrue
unusual
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impossible
impolite
improbable
impatient
immoral



